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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 15. zasedání AS FSv, které se konalo dne 21.10.2009

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Bittnar, prof. Máca, prof. Pospíšil, Mgr. Gazda
 
Dr. Šibrava zahájil 15. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání.  
Prof. Bittnar referoval o situaci přidělování interních grantů a základním dělení dotací.  
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Volba místopředsedy AS za zaměstnaneckou komoru 
3. Zpráva o činnosti AS za rok 2008 
4. Příprava voleb kandidáta na děkana 
5. Nová akreditace programu GK 
6. Podmínky pro přijímání studentů do doktorských studijních programů 
7. Různé. 

 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Dr. Šibrava vyzval jednotlivé senátory, kteří při minulém zasedání AS vznesli dotazy na pana 
rektora, aby sepsali přesné znění dotazu i odpovědi a v co nejkratší době vše zaslali Dr. Šibravovi, 
který tak doplní zápis ze 14. zasedání.  
 
Bod 2.  Volba místopředsedy AS za zaměstnaneckou komoru 
 
Dr. Šibrava navrhl jako kandidáta Doc. Satrapu. Doc Demel připravil hlasování, instruoval členy 
senátu o způsobu hlasování. Proběhlo tajné hlasování. 
Novým místopředsedou  AS za zaměstnaneckou komoru byl zvolen pan docent Satrapa.  
Hlasování: pro:18  proti:0  zdrželi se:0   neplatné lístky: 4 (z 22 přítomných) 
 
Bod 3.  Zpráva o činnosti AS za rok 2008 
 
Zpráva o činnosti AS za rok 2008 byla přijata beze změn. 
Hlasování: pro:22  proti:0  zdrželi se:0   (z 22 přítomných) 
 
Bod 4. Příprava voleb kandidáta na děkana 
 
Dne 12. 11. 2009 ve 14:00 v posluchárně D1 se bude konat veřejné zasedání AS, na kterém 
vystoupí kandidáti na děkana. 
Dr. Šibrava navrhl, aby AS přijal usnesení, na základě kterého se může do diskuze přihlásit 
kdokoli z přítomných, aniž by k tomu bylo nutné mít předchozí souhlas alespoň čtvrtiny 
přítomných členů AS, tak jak to vyžaduje jednací řád senátu.  
 
AS FSv ČVUT v Praze přijal usnesení dle kterého se při veřejném zasedání AS dne 12. 11. 2009 
ve 14:00 v posluchárně D1 může do diskuze s kandidáty na děkana přihlásit kdokoli z přítomných 
bez předchozího souhlasu AS FSv ČVUT v Praze. 
Hlasování: pro:23  proti:0  zdrželi se:0   (z 23 přítomných) 
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Každý z kandidátů bude mít na svou prezentaci 15 minut. 
V rámci své samostatné prezentace odpoví kandidáti na předem připravené otázky předložené 
členy AS FSv ČVUT v Praze, tyto otázky dostanou kandidáti na děkana společně se zvacím 
dopisem na veřejné zasedání AS. Formulaci otázek členové AS upřesní pomocí senátní 
konference. Čas věnovaný odpovědím na tyto otázky se nezapočítává do časového limitu 
věnovanému pro prezentaci jednotlivých kandidátů - bude však omezený dle počtu otázek. 
Na odpověď na otázky ve volné diskuzi bude mít každý kandidát časový limit 2 minuty, pořadí 
odpovědi kandidátů bude určeno náhodným losováním pomocí kostky. Časový limit na položení 
otázky kandidátovi z pléna bude přesně stanoven a sdělen přítomným při zahájení volné diskuze.  
Veřejné zasedání bude řídit předseda AS spolu s předsedou volební komise.  
 
Bod 5. Nová akreditace programu GK 
 
Prof. Máca informoval o nové akreditaci programu GK, zejména o důvodu jejich změn. Návrh byl 
projednán na zasedání pedagogické komise AS a byl doporučen ke schválení. 
AS FSv ČVUT v Praze projednal podle §27 odst. 2a) Zákona č. 111/98 Sb. záměr novým 
způsobem akreditovat bakalářský a magisterský studijní program Geodézie a kartografie s dvěma 
studijními obory Geodézie a kartografie a Geoinformatika. AS FSv ČVUT v Praze doporučuje 
Vědecké radě FSv ČVUT návrh na akreditaci schválit.  
Hlasování: pro:23  proti:0  zdrželi se:0   (z 23 přítomných) 
 
Bod 6. Podmínky pro přijímání studentů do doktorských studijních programů 
 
AS projednal návrh prof. Hájka na změny podmínek pro přijímání studentů do doktorských 
studijních programů. Členové AS upozornili na nesoulad mezi jednotlivými uvedenými termíny a 
žádá prof. Hájka - jako příslušného proděkana - o jejich revizi. Stejně tak je třeba doplnit seznam 
příloh bodu D. AS vrací návrh prof. Hájkovi k přepracování. 
 
Bod 7. Různé 
 
Prof. Máca informoval o nové metodice rozdělování finanční dotace MŠMT pro příští rok.  
Pan tajemník vyjádřil naději, že by se mělo v dohledné době podařit otevřít rekonstruovaný bufet.  
Byla otevřena diskuze na téma kouření před vstupem do budovy.  
Pan tajemník byl dotázán, jak to vypadá s automatickým defibrilátorem a s nábytkem na 
podestách. Defibrilátor je objednán. Dřevěný nábytek na podestách je prozatímní a bude nahrazen 
požárně bezpečným.  
Změna stipendií se zatím neplánuje.  
Dne 5. 3. 2010 se bude konat studentský ples.  
 
Termín příštího (mimořádného a veřejného) zasedání AS FSv ČVUT: 12.11.2009 ve 14:00 
v posluchárně D1. 

 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


